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9 月 20 日上午，“2018 首届世界布商大会”主题大会在国际纺织

之都——浙江绍兴市柯桥区拉开序幕。在全面贯彻落实党的十九大精神的

开局之年、中国改革开放 40 周年之际，同时也是“一带一路”倡议实施

的五周年，来自全球纺织产业精英集聚布商大会，共商新理念、共建新局面、

共享新未来，极具历史意义。

On the morning of September 20, the theme of “the first world cloth 

trade conference 2018” kicked off in the international textile capital 

- keqiao district, shaoxing city, zhejiang province. In the first year of 

comprehensively implementing the 19th party spirit, the 40th anni-

versary of China’s reform and opening-up, and the fifth anniversary 

of the implementation of the “One Belt And One Road” initiative, 

it is of great historical significance to come from the global textile in-

dustry elite gathering cloth business conference to discuss new ideas, 

build new situations and share new future.
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在 9 月 27-29 日举办的 2018 中国国际纺织面料及辅料（秋冬）博览会

（intertextile 秋冬面辅料展）上，近 4 500 家来自 33 个国家和地区的参展商携

各自最新系列产品以及创新成就，于国家会展中心（上海）9 个展馆中进行展示，

吸引了来自 100 余个国家及地区的专业买家到场采购。

On September 27-29 at the 2018 China international textile fabric &accessories 

(winter) exposition (intertextile fabirc exhibition qiu dong), nearly 4, 500 ex-

hibitors from 33 countries and regions with their latest series of products and 

innovation achievements, in the national convention center (Shanghai) 9 solo 

exhibition hall to display, attracted more than 100 countries and regions of pro-

fessional buyers to purchase.

2018 Intertextile 秋冬面辅料展：
不断跨越引领与盈利的临界点
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